
Skolebestyrelsesmøde den 28. september 2021 kl. 17:00– 19:00                     Facilitator: Signe, Referent: Martin 
 
Sted: Personalerummet 

Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Signe Sloth Hansen (formand), Kjeld Rune Jensen, Mick Biehl, Mikkel Ulfeldt Hede, Sigbhatullah Amadid (afbud), Mikkel Korsgaard 

Vendelboe, Marie-Claire Schat Mørdrup (næstformand) 
Afbud:                                        
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen, Gorm Larsen (afbud), Jesper Melcher (afbud) 
Elevrepræsentanter: Karl Emil og Ingrid Sofie (afbud) 
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen, Christina Flintholm 
Skoleledelse: Irene Hastrup, Martin Hodel, Martin Gorm Pedersen og Lisbeth Jensen 
 
  

Emne  Hvad skal vi 
udrette 

Proces (ansvarlig) Tid Beslutning 

1. Godkendelse af 
dagsorden 
 

   17.00 Dagsorden og referat godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Lytte Elevrep. 17.05 
 

Velkommen til Karl Emil fra 9y, som er nyvalgt formand for elevrådet. Ingrid Sofie 
fra 7y er valgt som næstformand, men deltog ikke i mødet. 

3. Opsamling fra topmødet 
vedr. Folkeskolen 2030  

Lytte og drøfte 
opfølgning 

Kjeld: Tilbagemelding 
fra topmødet, hvor 
Kjeld deltog. Bl.a. ift. 
politikerudmelding 
vedr. et stort ekstra 
millionbeløb? 

17.10 Kjeld deltog på topmødet og kunne referere, at politikerne har folkeskolen som 
topprioritet i øjeblikket.  
Det er et fint hæfte, der pt. er formuleret og som er i høring. Det er meget 
overordnet pt. og centrerer sig om 6 børneløfter, som alle er gode og som alle 
kan være enige i. 

4. Høringssvar vedr. 

Folkeskolen 2030 

(opfølgning på høringssvar 

fra foråret) 

Udarbejde 
udkast/brainsto
rm – hvad er 
vigtige pointer  - 
evt. nedsæt 
arbejdsgruppe 

Alle 17.20 Kjeld vil gerne byde ind på et høringssvar med indspark fra resten af bestyrelsen 
online. 

5. Lærernes dag 5. okt. Planlægning af 
dagen 

 Marie-Clarie (+ Signe og 
Mikkel H) 

17.30 Lærernes dag markeres ved en seance om morgenen for lærerne og om 
eftermiddagen for pædagogerne. En lille arbejdsgruppe har udarbejdet en plan, 
så det bliver en festlig fejring. 



6. Årsplan Opfølgning på 
mødedatoer og 
årsplanen + 
sociale 
aktiviteter i SB 
(nytårskur?) 

Signe 17.50 Formandskabet har lavet et årshjul som matcher antallet af møder.  
Mødet i februar forlænges med en middag for hele skolebestyrelsen, nemlig d. 
24/2.   

7. Møde med 
kontaktforældre 
 

Planlægning af 
møde for 
kontaktforældre 
i nov.– forslag 
om fokus på det 
digitale liv efter 
corona som 
optakt til princip 
for digitale 
medier – 
nedsæt 
arbejdsgruppe 

Marie-Claire og Signe 18.10 Der afvikles en forældreaften, som er en kombination af betydningen af digital 
dannelse af både elever og forældre samt kontaktforældrenes input til et princip 
om digital dannelse. 
 
Der blev nedsat en lille arbejdsgruppe, som arbejder videre med planlægningen 
af dette. Karl Emil, Signe, Marie-Claire og Thomas deltager samt muligvis Ingrid-
Sofie. 

8.Nyt, Meddelelser Formand/SB: 
Indvielse af 
skolegården og 
ny bevilling 
Ledelsen:  
 

 18.30 Borgmesteren og viceborgmesteren var på besøg i starten af september til 
indvielse af skolegården samt det grønne flag. Det var en stor dag. Efterfølgende 
er det lykkedes kommunen at finde bevilling til at færdiggøre forpladsen, som 
vender ud mod rundkørslen på Nyelandsvej. Arbejdet er planlagt til udførelse i 
foråret 2022. 
 
Vi håber, at vi, via Frederiksbergfonden, får midler til at etablere det planlagte 
ungemiljø i kælderen i gammel bygning, samt til ombygningen af Beringsvej til et 
håndværk/design-laboratorium.  
 
 
 
  

9. Næste møde      Dagsorden følger 

10. Under stregen   
 

 Intet 

 

 


